
Via mail 3/7 22:00 uur

geachte mevrouw mevrouw A.H. de Graaf-Gerrits,

Dinsdag a.s. worden de plannen voor Meentweg 105 besproken en daar kan ik helaas niet bij 
aanwezig zijn.
We zouden graag een toelichting geven bij de plannen en de prettige communicatie van de familie 
Hazebroek.

In een vroeg stadium hebben Angelina en Marco hun plannen en wensen met ons gedeeld wat voor 
ons nieuw is en wij als zeer prettig hebben ervaren.
Onlangs zijn ze weer bij ons thuis geweest en hebben we in een ontspannen sfeer wederom het 
project besproken.
Als ik het goed begrepen heb was het de wens van de gemeente om de bestaande kapschuur, die 
dicht bij onze erfgrens staat, verder naar voren te situeren. Hier willen we bezwaar tegen maken 
omdat dit het uitzicht in zuidelijke richting ernstig zou belemmeren. De huidige locatie is prima. 
Wanneer we op onze slootkant een paar knotwilgen plaatsen is dit voor ons een prima oplossing.
Voor de rest juichen we de plannen toe en hopen op een voorspoedige voortgang.
De huidige opstallen zijn vervallen en geven een verloederde uitstraling die we het liefst zo snel 
mogelijk zien verdwijnen.
Ik heb ook al 2 x telefonisch contact gehad met de betreffende ambtenaar Karin Looman over de 
plannen en heb ook bij haar kenbaar gemaakt dat we zeer ingenomen zijn met de open 
communicatie met Angelina en Marco.

Vriendelijke groet,

Dick Hoogeboom
Sylvia van Hengstum
Meentweg 105a


